



UK TELFORD CHINESE SCHOOL NEWSLETTER June 2013 ISSUE

FROM HEADTEACHER (HUILI HUANG TOWN- SON) 校長的話

Summer holiday is approaching soon, well-done to all our children for their hard work in the past academic year and thank you for all the teachers, assistants, helpers, and support from the parents. Wishing you all haveing a good summer break, and looking forward to seeing you all in September.

在過去的一年裏，同學們都盡了自己最大的努力，老師們也在學生的課業上付出了很多的辛勞，更不能缺少的是家長們在背後的配合和支持。暑假即將到來，中文學校也圓滿的畫上了一個句號，希望大家有個愉快的假期，九月新學期再會。

CHANGES OF TUITION FEE 學費調整

Due to the increase of rental, Chinese school will increase the tuition fee in some of the classes, please check our latest tuition fee leaflet for details.

由於學校租金增長，中文學校決定九月新學期將個別班級的學費做稍微調整，請家長們查閱最新學費單。

School Term Dates 2013-2014

2013-2014 年度学期表

Autumn term (12 weeks)

September: 8, 15, 22, 29

October: 6, 13, 20

November: 10, 17, 24

December: 1, 8,

Spring term (11 weeks)

January: 12, 19, 26

February: 2, 9, 23

March: 2, 9, 16, 23, 30,

Summer term (10 weeks)

May: 4, 11, 18,

June: 1, 8, 15, 22, 29

July: 6, 13



Telford Chinese school is a charitable organization established since 1994. If you think you can help in any ways, please do get in touch with us, WE NEED YOUR SUPPORTS.

泰爾福中文學校是一所創建于1994年的慈善機構學校，請大家繼續獻出一份時間來支持和幫助我們更好的辦學。如果你們有好的建議和主意，請務必與我們溝通。

Please do not hesitate contact Chinese school, if you have any question, issue or comment.

各位家長，如有任何問題或建議，請與黃老師聯係！

01952-256972
07786 080 471
chineseschool_uk@
hotmail.com



UKTelfordChineseSchool

END OF YEAR AWARD CEREMONEY

中文學校學年末頒獎典禮

Chinese School will be held our Annual End of Year Award Ceremony, on the **14th July from 1pm-3 pm**. All the parents and student are invited to the ceremony. We will announce the winners of Student of The Year and Most Improved Student in each classes. Winners will have a prize to encourage their learning.

中文學校將在七月十四日舉辦一年一度的學年末頒獎典禮。希望學生們和家長們都能出席。當天我們會宣佈每個班中被選出的三好學生和進步最大的學生，當選的學生將會有獎品鼓勵他們在這一年來的成績。

CHANGE OF TEACHERS 教職老師改動

There are several changings of the classroom teachers in September new term due to the maternity leave and family issue. Ms Danyang Li will be replaced by Mrs Shirley Steer. Ms Youya Shakespeare will be replaced by Ms Lucy Zhou. Mrs Huili Townson will work together with Mrs Weiwei Hua in her existing class. If you have any queries regarding the changes, please do not hesitate to contact the head teacher Mrs Huili Townson.

All of our teacher will be giving some teaching trainings and they be monitored by Chinese School from time to time to ensure the students having the best quality Chinese learning outcome.

九月新學期，中文學校的老師安排將會有所改動。李丹陽老師從六月底開始休產假，她原有的班級將會由 Shirley 老師暫代。幽雅老師因私人原因也不能繼續任教，她的班級將會由周黎老師代職。黃老師將會和花維維老師一起教授她現有的班級。中文學校力求提供給學生們最好的中文教學，家長們若有任何疑問或憂慮，請與學校聯係。